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Referat fra møte i Strømsgodset menighetsråd 
Tid og sted: kl. 18.00 tirsdag 21.01.2025. Menighetssenteret, Loftet. 
 
Faste representanter: 

x Torbjørn Nordhaug - leder x Elly Bech Andersen - nestleder x Jorun Hermansen – sekretær  

x Steinar Mørk x Gro Hatleberg 0 Kåre Hoel                                 

x Cato Thunes, sokneprest     

  
Vararepresentanter:  

0 1. Karl Hedegård Hurri 0 2. Deborah Louise Ossenkamp  0 3. Kari Orstad 

0 4. Cathe Wiksén Freilem     

 
Møteleder: Torbjørn Nordhaug 
Ordstyrer: Elly Bech Andersen  
Referent: Jorun Hermansen  
Gjester: Eva Trogstad, Stabsleder, 
Forfall: Kari Orstad, Deborah Louise Ossenkamp, Karl Hedegård Hurri, Cathe Wiksén Freilem, Kåre 
Hoel                                 
Åpningsord: Elly Andersen Bevertning: Rester 
 
Saksliste                                                                                     

Nr. Beskrivelse av sak Ansvar 

 
1/25 
 

 
Godkjenning av innkalling og saksliste.  
Saker til eventuelt:  
 
Vedtak: 
Innkalling og saksliste godkjennes. 

 

 
2/25 

 
Godkjenning av referat: 
 
Vedtak: 
Referat fra menighetsrådsmøte 10.12.24 godkjennes. 

 

 
 
3/25 
(4/24) 

  

 
Økonomi. 
 
Det utarbeides ikke økonomirapport i januar. Se regnskaps tallene pr 31.12.24 i 
budsjettforslag for 2025. 
 
Finans komité. 
Et medlem av menigheten har henvendt seg med tilbud om å opprette og delta i en 
finanskomite for å skaffe midler til menigheten. 
AU stiller seg positiv til forslaget under visse forutsetninger:  
Midlene man forsøker å skaffe må være til helt konkrete prosjekter som er godkjent 
og rekkefølge prioritert av menighetsrådet.  
Finanskomiteen vil være underlagt menighetsrådet og skal jobbe i tett samarbeide 
med økonomiutvalget da dette utvalget har som mandat å koordinere søknader. 
Sitat fra mandatet: «Økonomiutvalget skal koordinere søknader fra alle aktiviteter til 
fonds, legater og andre. Ved søknad fra flere til samme fond gir utvalget anbefaling til 
menighetsrådet.» 
Det opprettes mandat for komiteen 
 
Vedtak: 
Menighetsrådet tar imot tilbudet om opprettelse av finanskomite og stiller seg bak 
forutsetningene arbeidsutvalget har fremlagt. Man ber AU utarbeide forslag til 
mandat. 

  
 
 
 
 
Elly/Gro 

 
 
 
4/25 
(5/24) 

 
Menighetssenteret – prosjekt tak:  
Prosjekt tak på de to verneverdige byggene: Stallen og Villa Blå. 
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 Ny info etter møtet 10.12. Kommunestyret har nå vedtatt 1 mill. i tilskudd og lovet 
garanti for 1 mill. 
 
Hvor går veien videre?  
Før vi kan søke Kulturminnefondet må følgende være på plass:  

 Vi må ha dokumentasjon på bevilgning og garanti. (Møte avholdt med 
kommunens økonomiavdeling 10.01.)  

 Reparasjonen skal legges ut på anbud. Tilbudene vurderes og det velges 
firma så vi vet kostnad før søknad. 

 Kommunen må som eier undertegne søknad og menigheten som søker må 
medundertegne.  
 

AU foreslår at det engasjeres prosjektleder som kan ta hånd om utarbeidelse av 
anbudspapirer, innhenting av anbud, søknader til byggesak, oppfølging, kontakt med 
fylkeskonservator og evt. annet?  
Det er ikke mulig på forhånd å oppgi en eksakt kostnad da det vil være avhengig av 
hvilke tjenester det blir behov for i prosessen. Det kan estimeres et beløp mellom 40 
og 100 000,- 
 
Info fra møtet 10.01.25 
 
Vedtak: 
Det engasjeres prosjektleder. Leder for husstyret bes ta seg av prosessen og 
kontakter menighetsrådet ved behov.  

 
 
MR / AU 
 
 
 

 
5/25 
 

(8/24) 

 
 
 
 

 
Renovering av kirken/kirkerom: 
 
Tomten (plenen) på nordsiden av kirken - er i fellesrådets eie.  
 
17.09: Det er laget avtale om opparbeiding av parkeringsplasser på tomten på 
nordsiden av kirken.  
 
 
12.11: Tilbakemelding fra eiendomssjefen 25.10: Man skal se nærmere på skilting og 
antall på galleriet.  
Antall personer på galleriet vurderes etter at nytt tilsyn av brannmyndighetene er 
gjennomført. Det er ikke avklart når dette blir. 
 
Ny info 10.12: Det har kommet opp skilt, men de er så små at de må byttes da det 
ikke er mulig å se hva som står på de. 
 
21.01: På felles AU møte 08.01. ble det bestemt at Fellesrådet må ta saken vedr. 
parkeringsplassen opp med kommunen. I svaret fra kommunen 15.01. blir det 
informert om at tomten i henhold til reguleringsplan er regulert som friareal. 
Opparbeiding av parkeringsplass er derfor søknadspliktig, og det må i tillegg søkes 
dispensasjon fra regulert formål. Vi bruker plenen som den er inntil videre. 
 

 
 
 
 
 
 
MR 

 
6/25 
(10/24) 

 

Konfirmantkullet 24/25. 
Antall påmeldte konfirmanter for 24/25 pr. 24.10. er 23 av 31 mulige 14 - åringer = 
74,19%. I tillegg er to påmeldte som ikke er døpt. Det betyr 25 som skal konfirmeres 
Tilsvarer 25 av 33 mulige = 75.75%. I tillegg er det 4 fra andre menigheter som har 
meldt seg til konfirmasjon hos oss. Totalt 29. 
 
Konfirmantansvarlig utarbeider budsjett for konfirmantleiren jvf. vedtak i sak 10/24 
12.11.24. 
 

 
 
 
Nina 

 
7/25 
(11/24) 

 

Handlingsplan for «Grønn menighet» 
 
Diakoniutvalget jobber med planen.  

 

 
 

Konsert / kulturarrangementer i Strømsgodset. 
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8/25 

(14/24) 

 

Følgende konserter er planlagt for våren 2025: 
Februar: Pianoelever fra Serbia 
Mars: Irina Mitrovic med talent Ingeborg Hermansen Fossum 
April: Anders Eidsten Dahl med talent 
Mai: Galina Trintsoukova og Victor Riakhin med talent 
 
Vi har fått tilskudd fra Creo Viken på 10 000,- for 2024/25. 
 
Konsertene høsten 2024 gikk i pluss med et beløp på 5 878,- (Tilskudd fra 
kommunen iberegnet) 
 
Nytt vedr. samarbeide med kulturskolen.  
Kantor har etter positiv tilbakemelding fra menighetsrådet avtalt et prøveprosjekt for  
våren hvor elevene deltar på tre gudstjenester. I mail fra kulturskolen opplyser man at 
ungdomsskoleelever får gavekort på 400,- og barneskoleelever får godtepose. Dette 
betyr fire gavekort og tre godteposer. Kantor håper at han gjennom samarbeidet kan 
oppnå kontakt med flere utøvere som kan bidra til musikklivet i menigheten. 
 
21.01: Det viser seg at deltakelse fra kulturskolen medfører ekstra jobb for kantor. 
Menighetsrådet bifaller at kantor vurderer hvor mange ganger det er kapasitet til 
medvirkning fra kulturskolen. 
 

 
 
 
Jorun/Knut 

 
9/25 
(58/24) 

Infoskriv. 
Inn-om komitéen planlegger nytt infoskriv på nyåret. 

 

 
10/25 
(62/24) 

Utsettes 
Dropp-inn dåp 2025 
 
Vedtak:  
Dropp-in dåp blir 18.05.25 
 

 

 
 
11/25 
(63/24) 

 

Frivillighetsfest våren 2025 onsdag 23.04 kl. 18.00 
Jvf. sak 12/24 punkt 3 
 
Diakonimedarbeider har utarbeidet følgende budsjett for arrangementet: Ved 50 
deltaker vil utgiften bli ca. 15 000,- inkl. mat, underholdning og diverse.  
 
Utgiftene dekkes av det bundne fond 55106 «Misjonsarbeid i Strømsgodset 
menighet». Menighetsrådet mener det er i henhold til fondets formål med følgende 
begrunnelse: De frivillige er en av grunnpilarene i all aktivitet i menigheten. Uten de 
klarer vi ikke å opprettholde våre aktiviteter og nå ut til innbyggerne 
 
Vedtak: 
Menighetsrådet vurdere at aktiviteten anses å være innenfor regelverket for bruk av 
det bundne fond 55106 («Misjonsarbeid i Strømsgodset menighet») 
Når utgiftene er påløpt må menighetsrådet gjøre endelig vedtak om overføring av 
beløpet. 
 

 

   
12/25 
(71/24) 

Påskefest 30.03.25 
 
Hvem gjør hva? 
AU foreslår at to personer fra menighetsrådet sammen med to fra staben planlegger 
festen. 
 
Vedtak. 
Fra menighetsrådet deltar Jorun Hermansen og ?? i planleggingen. 
 

 

 
 
13/25 
(72/24) 

 

Årsmøte i Sports og Kultur kapellet ved Tverken. 
 
10.12: Årsmøtet avlyst og utsatt til starten av 2025.  
Det har ikke kommet noen dato for nytt årsmøtet. 
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14/25 
(77/24) 

 
Klokker samling 28.01.25 18.00 til 20.00. 
Forslag til gjennomgang av følgende 

 Klokkerens oppgaver 

 Bruk av mikrofon 

 Bibeltekstformidling (hvordan formidle tydelig – øvelse – kjenne teksten på 
forhånd) 

 Deltakelse i dåpsliturgi og forbønn’ 

 Nattverdutdeling  

 Andre ting 
 
Følgende deltar: Cato, (og gjerne Eli), Olav og Nina. Eva Trogstad har tilbudt  
seg å bidra på samlingen. Det takker vi ja til.  
 
Diakonimedarbeider har sendt ut invitasjoner. Husk påmelding. 
 
21.01: Samlingen 28.01 er utsatt pga. få påmeldte. Ny dato kommer. 
 

 

 
 
 
 
15/25 
(82/24) 

Møte mellom AU Strømsgodset og AU Fellesrådet 08.01.25? 
 
Fra mottatt innkalling:  

Temaene som ønskes tatt opp i møtene i år er bl.a.: 

  Tiltak og behov ved deres kirkebygg. 

 1. Kortsiktig (i år – vedlikehold) 

 2. Langsiktig (investering) 

  

  En varm og robust kirke for fremtiden i Drammen! 

 1. Hva betyr det for deres menighet? 

 2. Hvilke områder kan dere samarbeide med andre / på tvers av     

                  menigheter?  

 Konfirmantsamlinger / Happenings  

 
Hva bør vi ta opp? 

 Status for renovering: Hva mangler vi?  
Reparasjon av småskader. (Inne i kirken og trapp opp til galleriet.)  
Taket i sakristiet.  
Maling sakristiet utvendig.   
Utvendig dør og trappe inn til sakristiet. 
Utvendig vegg på sørsiden.  

 Trærne på nordsiden av kirken (tatt opp flere ganger) 

 Parkeringsplass på nordsiden av kirken. 

 Lydanlegg 

 Nyt branntilsyn / brannrapport. 
 
Info fra møtet / Referat fra møtet ble ettersendt. 
 

   
    

 
 
 
 
16/25 

Budsjett 2025, årsrapport og regnskap for 2024. 
 
Frist for vedtak budsjett 2025: uke 4 
Frist for innlevering av bilag: uke 4 
Frist for innlevering av årsrapport: uke 6.  
Frist for vedtak årsregnskap, årsrapport, årsdisposisjoner for 2024: uke 11. 
Vedtas på MR møte18.03.25. 
 
Årsrapporter og årsregnskap for 2024 må legges frem for menigheten i 
menighetsmøte.  
Forslag til dato søndag 27.04. Pølselunsj som i fjor? 
 
Budsjett for 2025 må godkjennes og vedtas. 
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Vedtak:  
Budsjett for alle avdelinger for 2025 vedtatt.  
Menighetsmøte blir søndag 27.04.25. etter gudstjenesten. VI serverer pølser. 
 

 
 
 
17/25 

Mini- og barnegospel. 
AU har mottatt mail fra Christian Evenshaug med informasjon om at han og Stine 
slutter som ledere av Mini- og Barnegospel til sommer. 
Info om hva AU har gjort med saken så langt og hva vi må gjøre videre. 
 

 
 
 

 
 
 
18/25 
 

Bibler til brudepar: 
Menighetsrådet ønsker å gi bibel til brudepar som gifter seg i Strømsgodset kirke. 
Soknepresten bestiller 10 stk. Utgiften som vil beløpe seg til ca. 7000,- belastes det 
bundne fond 55106 «Misjonsarbeid i Strømsgodset menighet» da rådet anser det for 
å være et misjonerende tiltak. 
 
Vedtak: 
Menighetsrådet støtter at sokneprest bestiller 10 stk. brudebibler. Menighetsrådet 
vurdere at aktiviteten anses å være innenfor regelverket for bruk av det bundne fond 
55106 («Misjonsarbeid i Strømsgodset menighet») 
Når utgiftene er påløpt må menighetsrådet gjøre endelig vedtak om overføring av 
beløpet. 
 

 
Cato 

 Orienteringssaker: 
 

 Informasjon fra Fellesrådet: Fellesrådet har denne perioden møter med AU 
i alle menighetene. 
 

 Informasjon fra Husstyret: har sett på div. behov for renovering og 
søplehåndtering. Det er bl.a. litt dårlig luft i kjellerrommet. Trenger en 
vifte/avtrekk.  
 

 Informasjon fra Diakoniutvalget: Frivillighetsfesten blir med mat fra 
Sørvangen Næringspark. Diskuterte ellers forskjellige saker: Åpen kirke, 
Grønn menighet og besøkstjeneste. Diakoni har fått 6000,-fra nærutvalget til 
innkjøp av sangbøker 

 

 Informasjon fra Informasjons- og omdømmeutvalget: intet nytt 
 

 Trosopplæringsutvalget: intet ny 
 

 Gudstjeneste og musikkutvalg: intet nytt. 
 

 Fra staben: positiv stemning og gode samtaler. Planlegger gudstjenester og 
salmer til gudstjenester sammen. Inspirerende å samarbeide.  

         

 Neste møte:  
Neste AU-møte blir 03.02.25. Neste menighetsrådsmøte 18.02.25.  
 

 
 
Elly 
 
 
Kari/Kåre 
 
 
 
 
Steinar/Kalle 
 
 
 
 
Elly 
 
Kalle 
 
Jorun 
 
 
Cato/Eva 
 
 

 Eventuelt. 
 

 
 

  
18.02.25 Åpningsord: Gro Hatleberg Bevertning: Steinar Mørk 
 

 

 


